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Op 9 juli jl. informeerden wij u over het proces en de planning van de onderzoeksfase 
van het project ‘Verduurzaming Sportaccommodaties’. Op 15 juli jl. hebben we hierover 
bestuurlijk overleg gevoerd met de tennisverenigingen en ijsbaanvereniging Nova 
Zembla.  
 
In maart 2023 hebben we met de verenigingen een intentieovereenkomst gesloten 
waarin een planning is opgenomen over afronding van de onderzoeksfase. Deze 
intentieovereenkomst is op 5 juni jl. verlengd, omdat de planning niet werd gehaald. 
Oorspronkelijk was het bedoeling dat uw raad voor 1 november 2024 een besluit neemt 
over de onderzoeksfase. Deze termijn wordt volgens de nieuwe planning niet gehaald en 
daarom zal deze overeenkomst opnieuw verlengd moeten worden. Hierover gaan we de 
komende tijd in overleg met de verenigingen.    
 
Hoewel het definitieve plan van aanpak voor de komende fase van het project nog moet 
volgen, wordt nu al geconstateerd dat het totale proces langer gaat duren dan vooraf is 
ingeschat en gecommuniceerd met de verenigingen. Dit komt door verschillende 
factoren. Zo dient er onder andere nader onderzoek gedaan te worden naar de effecten 
van het door de provincie aan het gebied gegeven Stiltegebied en Bijzonder Provinciaal 
Landschap. Hierover zijn we in gesprek met de provincie. Ook dient er in dat kader nader 
gekeken te worden naar de landschappelijke inpassing van het project. In het plan dient 
ook de invloed op flora en fauna zo beperkt mogelijk te worden gehouden en 
geluidhinder zoveel mogelijk te worden voorkomen. 
 
We vinden het belangrijk om alle belangen zorgvuldig af te wegen. We begrijpen de 
teleurstelling bij de verenigingen en vinden het belangrijk om nauw met de 
sportverenigingen te blijven samenwerken. We willen daarom de komende tijd samen 
kijken naar tijdelijke mogelijkheden en alternatieven voor de sportactiviteiten totdat de 
beoogde nieuwbouw is afgerond. We blijven hierover in gesprek met de betrokken 
sportverenigingen. Hierover volgt een persbericht.  
 
 
 
 
 


